
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 26.01.2021 

TEAMS 
Møde fra kl. 18:00-19:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre:Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Samuel Rütsou,Rasmus 
Skriver, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Benjamin 
Salvad 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever: Maria, Alexander 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Kristian 
Christensen 
 

Afbud 
Kenneth, 
Grethe 
 
 
 
Signe 
 
Alexander 

 

Møde-
leder 

Samuel Referent Allan 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Referat 23/11 godkendt 
Referat i borgmestermødet, mangler en kommentar  
fra et medlem om at det ikke var en indstilling fra 
skolebestyrelsen om at ændre den nuværende 
struktur. 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd Der har ikke været afholdt elevrådsmøde. 
Spørgsmål til hvorledes terminsprøver afvikles. For 
9. klasser er der afholdt nogle terminsprøver i uge 2 
og 3. (. Klassers terminsprøver planlægges pt. 
afviklet i forbindelse med 9. klassernes 
afgangseksamener. 

4. Status på corona situation.  
-Antal elever i nødpasning 
-Fjernundervisning 
-9. klasse og eksamen 
 
 

Jyllinge matr. vil fremover være testcenter for 
skoler. Daginst. og klubber i Jyllinge.  
 
Skolen oplever meget positive tilbagemeldinger på 
fjernundervisningen fra forældre. Der er ugentlige 
teammøder på alle årgange hvor fjernundervisning 
er omdrejningspunkt. Derudover er det et krav at 
personalet sørger for at alle elever har et dagligt 
”indtjek”. Alle skoler i Roskilde følger som 
udgangspunkt skemaet, men det tilstræbes at der 



 

 

også laves anderledes undervisning, som 
eksempelvis ”byg en snemand” eller andre 
alternative tiltag, gerne nogen der understøtter det 
sociale. 
 
Ca. 45 børn i SFO regi er i nødpasning.  
15 elever på mellemtrin / udskoling som har fysisk 
fremmøde på skolen.  
 
Alle elever i gruppetilbuddene er fysisk tilstede på 
skolen.  
 
Ca. 40 medarbejdere er fysisk på skolens to 
matrikler dagligt.  
 
Pt. kender vi stadig ikke til ændringer i 9. 
klassernes eksamens periode ej heller i forhold til 
valgfagseksamen på 8. årgang.  
 
Maria: Eleverne oplever at det fungerer 
 
Pernille: Enig i at fjernundervisningen i det store 
hele fungerer rigtigt godt, der er dog tekniske 
udfordringer for de elever der er fremmødt fysisk på 
skolen, og at det sociale halter. 
 
Bestyrelsesmedlemmer oplever at det kan være 
udfordrende at der køres fuldt skema, især for de 
mindre klasser og deres forældre. Det bliver nogle 
lange dage. Vil gerne have en diskussion af om alle 
klassetrin skal have alle fag, samt en drøftelse af 
trivsel for eleverne. 
Der stilles forslag om en virtuel SFO for at hjælpe til 
med at imødegå den manglende sociale kontakt. 
Der skal fra bestyrelsens side lyde en kæmpe tak 
for det store stykke arbejde personalet har udført 
under fjernundervisningen. 
 

 
5. 
 

Kommende 0. klasser 
-Antal elever og klasser 
 

Der er pt. 109 elever indskrevet på Nordskolen til 
opstart 1. maj 2021.  
Fordelingen af forældreønsker er ca 2/4 til BAU ¼ 
til JYL, og ¼ som ikke har afgivet ønske om nogle 
af matriklerne. 

6. Status på gruppetilbud Gruppetilbuddene N og K er pt på 26 elever med en 
fordeling på 10 i N og 16 i K.  
 
De fleste af eleverne kommer fra skolens 
nuværende klasser, og der også elever som er 
hjemtaget fra special- og behandlingsskoler.  
 
Det forventes at yderligere elever ønsker optag i 
gruppeordningerne. Sidste to ankomne har været 
elever som har søgt via det frie skolevalg.  
 



 

 

Tilbuddene oplever en positiv udvikling både for 
elever og for tilbuddet som samlet hele.  
 
Der er ansat: 
6 pædagoger 
5 lærere 
2 pædagogiske assistenter 
 
Både N og K er i gode fysiske rammer, som 
udvikles i takt med tilbuddets størrelse.  
N er blok 6 og K er i blok 7.  

 
7. 
 

 

Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

Orientering fra medarbejder: Der sættes stor pris på 
at der fremover foretages coronatest på egen 
matrikel, det gør det væsentligt lettere end at 
medarbejderne skal til Roskilde eller andet sted en 
gang ugenligt. 
 
Orientering fra formand: 
 
Det videre forløb i forhold til borgmestermødet, er at 
der d. 1. februar holdes et formøde med ledelsen, 
bestyrelsesformandskabet og forvaltningen inden 
næste runde med det politiske niveau. Der er 
herefter indkaldt til 2 bestyrelsesmøder henholdsvis 
d. 2/2 og 9/2. 
 
Formanden har meget lidt konkret viden om hvad 
der er sket siden sidst, idet bestyrelsen ikke har 
været inddraget i processen endnu.  
 
Orientering fra skoleleder: 
Kulturskole er flyttet ind på Nordskolen i Blok 4. Og 
der har været samarbejder i forhold til lån af lokaler. 
Næste fase skal til at gå i gang. Det forventes at 
pergolaen skal være næste skridt, hvor hovedåren i 
gennem Jyllinge matr. opbrydes og der skabes 
overgang til Jyllinge Centeret.  
Man ønsker at skolebestyrelsen er deltagende i det 
visionære arbejde i forhold til at udvikle rammerne 
omkring blok 4 og pergolaen, således at det også 
kan være til gavn skolen.  
 
6 klasse sammenlægning.  
To nye klasser er dannet og et nyt lærerteam er 
formet. Forældre og elever har taget godt i mod 
deres nye lærere. Der etableres samtidig et 
forældreråd på6. årgang med det formå sammen 
med lærerne at udvikle årgangen. 
Der er en positiv tilgang fra elever og forældre. 
Årgangen synes at have fået et rigtig godt afsæt.  
Der fastholdes et tydeligt fokus på årgangens 
faglige niveau og udvikling med en del ekstra 
ressourcer afsat.  
 



 

 

Økonomi: Regnskabet er endnu ikke endeligt 
modtaget, men det ligner umiddelbart et samlet plus 
på ca. 500.000 
 
Vi arbejder pt. på 2021 budgettet, mangler endnu 
nogle tal fra forvaltningen. Men det vi kan sige er at 
vi jo får færre klasser i dette skoleår, da der er 6 
9.klasser der går ud, mens der kun kommer 5 
børnehaveklasser ind. Det kommer til at betyde at 
vi til sommer skal kigge på 
personalesammensætningen. 
 

8. Evt.   

   


